
Protokoll fört vid De 24 Äldstes månadsmöte 24 april2024 på Solbrännan 
 
Närvarande Nr 2, 3, 5, 7, 9, 10, 17, 20, 21, 23, 24, S3 
 
§1 Mötet öppnades av Björn 
 
§2 Dagordningen godkändes, Sten valdes till sekreterare för mötet 
 
§3 Fullmakter. Inga fullmakter anmäldes. 
 
§4 Föregående mötesprotokoll från februarimötet genomgicks och godkändes 
 
§5 Slantbevararen meddelar att kassabehållningen är 15.356 kronor. 
Vid Punkten reglering av skuld meddelades att 6000:- nu är amorterade till långivarna. 
 
§6 Vedbevararen meddelade att all huggen försvunnit ur vedboden. Då bastun f.n. är stängd 
finns inget behov av vedhuggning just nu.  
Det lås som Sten satte dit för att skydda våra prylar bröts upp efter några dagar och någon 
hade även försökt öppna plåtskåpet, dock utan resultat. 
 
§7 Situationen med bastun och Domarudden. Björn redogjorde för de kontakter styrelsen 
haft med Kasim och kommunen från 10 jan och fram till idag.  
Mötet beslutade att inte tjata på kommunen om att få tillgång till bastun innan 
renoveringen av Domarudden är klar för att inte ”förstöra” den bra relation vi har med 
kommunen. 
Peter föreslog att vi ska ta fram en text till ett avtal som kan skrivas in i det avtal som 
kommunen tecknar med en framtida hyresgäst/arrendator.  
Björn svarade att vår målsättning är att bli en viktig strategisk partner till kommunen och 
framtida hyresgäst/arrendator. Reynoldh var av samma uppfattning, att det är bra att vi har 
ett gott samarbete med kommunen. 
 
§8 Gästabudsbevararen meddelade att strömmingsfesten skall äga rum som sedvanligt den 
17 maj, denna gång i Spånlöts samfällighetsförenings lokal.  
Lena har varit i kontakt med Coop och Ica för att fråga om tillgången på strömming då det 
sedan en tid varit ont om den. Båda gav samma svar att man f.n. inte hade någon strömming 
till försäljning och att man bara sporadiskt fick lite levererat.  Får hon inte tag i någon 
strömming kommer det istället att serveras pastasallad.  
Björn påpekade att det är viktigt att svara på mail m.m. då det kommer en inbjudan till något 
möte eller gästabud, svarsfrekvensen är överlag dålig från klubbens medlemmar. 
Vid frågan Hur hålla klubben levande under stängningen så föreslog Peter att vi kan träffas 
på Domaruddens parkering vid något tillfälle och gå till Trehörningen för att grilla korv eller 
liknande.  
Leif inbjöd bröderna att komma till bastun vid Långsjön för bad och ev. korvgrillning någon 
dag i mitten på maj eller början av juni. Återkommer om tid och dag. 
 

 



 
§ 9 Övriga frågor. Peter tackade för utnämningen till ”Säkerhetsbevarare” och framförde 
följande synpunkter: 

 
1.)   Efter beslut i Februari månadsmöte, kommer ämbetet Öfverste Säkerhetsbevarare 
       ingå i styrelsen och skrivas in i stadgarna vid Årsmötet 2024. 
       Emellertid skall dagordning och protokoll för månadsmöten anpassas med 
       ”Öfverste Säkerhetsbevararens Rapport” per omgående. 
       Öfverste Säkerhetsbevararens har till uppgift att säkerställa att föreningens 
       verksamhet utförs enligt gällande normer och praxis och på ett säkert sätt. 

 
2.)  För att möjliggöra kontinuitet och dela den arbetsbörda som ämbeten innebär. 

Skall person som invalts som medlem, också kunna acceptera lämpligt ämbete på 
förfrågan från valberedningen. Det är den sökandes faddrar som ansvarar för att 
den sökande informeras om detta ansvar. 

 
3.)  Den brist på lojalitet och ointresse för månadssammankomster och övriga 

sammankomster är förödande för Brödraföreningen. Om vi inte finner bot för den 
här utveckling riskerar föreningen att spricka. 
Jag tror personliga samtal med berörda kan vara en lösning. Och då avgöra vad 
man ser som positivt med sitt medlemskap och hur man värderar att umgås med 
bröderna. 

 
4.)   Jag vill också meddela att tavlan i bastun kommer att uppdateras med namn på 

de bröder som invaldes i Brödraföreningen vid årsmötet 2023. Detta skall ske så 
snart vi kan hämta tavlan. 
 

 Sten meddelade att klubbens hemsida nu flyttats till ett nytt Webb-hotell med hjälp av vår 
stödmedlem på Åland, Harry Hartikainen. 
Tomas Fehrm har vernissage på Länsmansgården lördag 27/4 då han visar sina politiska 
teckningar från tiden på Rapport. Föreslogs att klubben gemensamt går dit och tittar på 
utställningen, förslagsvis nästa helg. Tomas återkommer med lämplig dag ev. 5/5. 
 
§10 Nästa möte hålls i slutet av maj. 
 
§11 Mötet avslutades av Björn som tackade de närvarande för visat intresse. 
 
 
 
 
 
 
Ordförande                                                       Protokoll fört av 
 
 

Björn Wesström.                                              Sten Reideby 
 


